
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 12 januari 2021

Onderwerp Beheer Buitenruimte Westerveld en overname groenmedewerkers 
Reestmond door ROVA (informatieronde)

Voorzitter J. Mones Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder K. Smidt/H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
R. Bos (CDA)
H. Jansen (PvdA)
G. Kiers (DSW)
H. De la Mar (PW)
C. Starke (VVD) 
M. Mulder (GB)

Insprekers
Geen

Toelichting
Bij de totstandkoming van de Ontwikkelagenda Reestmond is afgesproken dat de groenmedewerkers in 
dienst komen van de deelnemende gemeente waar ze werkzaam zijn. Voor Westerveld betekent dit de 
overname van 24 medewerkers van de sociale werkvoorziening. Al eerder is besloten de betrokken 
medewerkers, middels een 'zachte landing', beschikbaar te stellen aan ROVA, waarbij het uitgangspunt een 
zo gelijkwaardig of passend mogelijke functie is. Nu besloten is de aandelen C van ROVA te kopen, krijgt 
ROVA via een Dienstverleningsovereenkomst (DVO) de opdracht om met inzet van de bovengenoemde SW-
medewerkers een efficiënt en effectief beheer van de openbare groene buitenruimte te bewerkstelligen. 
Uitgangspunt hierbij is de vastgestelde BrinQ-visie met bijbehorend knoppenvoorstel.

Eind december heeft het college besloten tot overname van de 24 SW-medewerkers en hen beschikbaar te 
stellen aan ROVA voor de uitvoering van de groenwerkzaamheden in het kader van het zogeheten Beheer 
Buitenruimte Westerveld.

Het college heeft aangegeven de raad hierover te willen informeren. De financiële  gevolgen van het 
collegebesluit zullen vertaald worden in de Voorjaarsnota 2021.

Conclusie voorzitter
Het onderwerp is voor nu in voldoende mate behandeld.  

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- Voorafgaand aan de vergadering hebben de wethouders Smidt en De Haas allebei een mededeling. 
Wethouder De Haas meldt dat bij de gemeente Westerveld inmiddels bekend is dat er zes gezinnen zijn, die 
getroffen zijn door de kinderopvangtoeslagproblematiek. Zij hebben hierover een brief van de 
Belastingdienst ontvangen. Wethouder Smidt geeft aan dat de behandeling van het herzieningsverzoek, dat 
ontvangen is door de Raad van State m.b.t. de zendmast van KPN bij Zorgvlied, op 9 februari plaats zal 
vinden. De gemeente Westerveld zal daarbij vertegenwoordigd zijn. Over de achtergronden van het 
herzieningsverzoek is nog weinig bekend.

Onderwerp Voorstel fusie obs De Veldwikke Darp en obs De Bosrank Havelte 
(debatronde)

Voorzitter J. Mones Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder K. Smidt Ambtelijk Geen



Raadsleden/commissieleden
A. van der Weyde (CDA)
C. Dollekamp (PvdA)
K. Molenkamp (DSW)
A. Oosterhuis (PW)
C. Starke (VVD) 
M. Mulder (GB)

Insprekers
Geen

Toelichting
Besluitpunt 1
Afzien van de wettelijke mogelijkheid (artikel 159 sub 2 WPO) om de instandhouding van obs De
Veldwikke in Darp over te nemen.                                       

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat door als hamerstuk naar de besluitvormende PaW van 26 januari 2021. 

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- Verschillende partijen roepen op tot een passende en snelle herbestemming van het straks leegstaande 
gebouw van OBS De Veldwikke in Darp. Hiervoor worden diverse suggesties aangedragen, zoals de realisatie 
van woningen en een voorziening voor jongeren. Tegelijkertijd adviseert wethouder Smidt de raad een 
afwachtende houding aan te nemen en eerst het dorp de mond te gunnen. 
- De heer Molenkamp geeft aan nog een aantal schriftelijke vragen te willen stellen aan Stichting Talent 
inzake het voorliggende voorstel. Hij zal deze naar de griffie sturen, die de vragen vervolgens zal 
doorgeleiden naar Stichting Talent.

Onderwerp Voorstel Noodsteun voor culturele infrastructuur (debatronde)
Voorzitter J. Mones Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Raadsleden/commissieleden
A. van der Weyde (CDA)
C. Dollekamp (PvdA)
K. Molenkamp (DSW)
H. de la Mar (PW)
J.P. Slootweg (VVD) 
M. Mulder (GB)

Insprekers
Geen

Toelichting
Besluitpunt 1
Instemmen met het oormerken en daarmee beschikbaar stellen van € 188.000 uit het gemeentefonds
voor het in stand houden van de lokale culturele infrastructuur en het volledige bedrag over te hevelen
naar 2021.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat door als hamerstuk naar de besluitvormende PaW van 26 januari 2021. 

Toezeggingen
Wethouder Doeven zegt toe te komen met een transparante verantwoording van de uitgave van het totale 
subsidiebedrag. 

Aantekeningen 



- De heer De la Mar roept op te controleren of het voorstel juridisch in orde is, aangezien reeds is besloten 
tot budgetoverheveling. 

Onderwerp Rondvraag VVD – bibliotheek Dwingeloo (de heer Slootweg) 
Voorzitter J. Mones Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder H. Doeven Ambtelijk Geen

Toezeggingen
Geen.

Aantekeningen 
- In reactie op de rondvraag geeft wethouder Doeven aan dat er al de mogelijkheid bestaat om boeken thuis 
geleverd te krijgen en inwoners uit Dwingeloo ook boeken af kunnen halen in de bibliotheek van Diever. 
Voor wat betreft het vestigen van de bibliotheek in dorpshuis Over Entinghe geeft de wethouder aan dat hij 
afwacht of de bibliotheek en Over Entinghe elkaar zouden kunnen vinden. Het college zal echter geen 
concrete actie ondernemen op dit vlak.  

Onderwerp Rondvraag DSW – gaswinning nieuwe velden (mevrouw Kiers) 
Voorzitter J. Mones Griffier J. Tuin
Portefeuillehouder K. Smidt Ambtelijk Geen

Toezeggingen
Wethouder Smidt zegt toe de brief die aan het ministerie van EZK wordt gestuurd met o.a. daarin de 
beantwoording van de vragen over het voornemen om te gaan winnen uit nieuwe velden en het 
participatieproces te delen met de raad. 

Aantekeningen 
- In reactie op de rondvraag geeft wethouder Smidt aan dat er momenteel samen met de provincies Drenthe 
en Friesland en de gemeente Weststellingwerf nagedacht wordt over de inrichting van het proces ten 
aanzien van de aangekondigde gaswinning uit nieuwe velden. Dit naar aanleiding van het verzoek van het 
ministerie van EZK om mee te denken over dit voornemen en het daaruit voortvloeiende in te richten 
participatieproces. Dorpsgemeenschappen en GAS DrOvF worden hier bij betrokken. Van het zitten in de 
zienswijzefase is dus nog geen sprake. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 26 januari 2021

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


